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OBČINA  DIVAČA 
OBČINSKI SVET 
Kolodvorska ul ica 3/a, 6215 Divača  
Tel . :  05/731 09 30; Fax: 05/731 09 40  
www.divaca.si ;  obcina@divaca.si  

       
Številka: 032-0003/2021-02 

Datum: 1.3.2021 

 

Z  A  P  I  S  N  I  K 

 
8. dopisne seje  Občinskega sveta Občine Divača, ki je  telefonsko in po elektronski pošti  

potekala v ponedeljek,  dne  1. 3. 2021 med 11.00 in 17.00  uro. 

 

Dosegljivi in glasovali so naslednji člani in članice Občinskega sveta Občine Divača:  

  

BRUNO BOMBAČ  

BRUNO KOCJAN 

DAMIJANA GUSTINČIČ 

JERNEJ FRANC PREMRL 

KLEMEN DELAK  

MARTIN PRELC  

MIRJAM FRANKOVIČ-FRANETIČ 

NIVES SKUK 

URŠA SKERBIŠ ŠTOK  

IVAN KOVAČIČ 

 

Gradivo vključno s predlogom  sklepa 8. dopisne seje, je bilo članom sveta posredovano po elektronski 

pošti dne 1. 3. 2021.  Člani Občinskega sveta so o predlaganem sklepu glasovali  dne 1.3.2021 telefonsko  

in po elektronski pošti. Od 11 članov Občinskega sveta je bilo dosegljivih 10 članov. En član Občinskega 

sveta je na bolniški odsotnosti.  

 

 

DNEVNI  RED: 

1. Sklep o potrditvi  DIIP Osnovna šola Divača – dozidava,  z razlogom prijave na razpis 

Ministrstva za izobraževanje, znanost in šport 

 

 

 

AD 1 

SKLEP O POTRDITVI  DIIP OSNOVNA ŠOLA DIVAČA – DOZIDAVA 

 

Članom Občinskega sveta je bilo  pred začetkom 8. dopisne seje OS, po elektronski pošti 

posredovano gradivo s predlogom sklepa  o potrditvi DIIP-a -  prenovi in prizidavi Osnovne 

šole Divača z oceno investicije za gradbena in obrtniška dela ter zunanja ureditev.  

V obrazložitvi predlaganega dokumenta je navedeno, da  se Osnovna šola dr. Bogomirja 

Magajne Divača  že dlje  časa sooča s prostorsko stisko. Prostorsko stisko se je do letošnjega 

leta uspelo relativno dobro reševati tako, da se gostuje z enim oddelkom v Vrtcu (od leta 2013), 

tretje leto pa tudi z dvema oddelkoma v t. im. Stari šoli. Letos je prostorska stiska  še toliko bol 

pereč, ker je potrebno zagotavljati ukrepe za preprečevanje širjenja bolezni Covid -19, ki 

narekujejo, da učenci ves čas pouka ostajajo v svojih matičnih učilnicah. Slednje je narekovalo 

potrebo, da se tudi večnamenski prostor in čitalnico  uredi v učilnico. Na šoli primanjkuje 6 
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učilnic, primanjkuje kabinetov, dodatni prostor za individualno delo z otroci. Tudi skupni 

prostori: garderobe, hodniki, toaletni prostori, jedilnica, večnamenski prostor, so postali 

premajhni. Na podlagi demografskih podatkov  o številu rojstev v preteklih petih letih in ob 

pričakovanju povečanja števila prebivalcev  Divače zaradi priseljevanja, je realno, da  se bo 

število učencev še povečalo      oziroma doseglo število med 350 in 400 učencev na matični 

šoli. Zato je potrebno v najkrajšem možnem  času pristopiti k reševanju prostorske stiske.  

DIIP je bil izdelan ob sodelovanju Občinske uprave, uprave Osnovne šole Divača ter podjetja 

Atelje Kontura d.o.o.  in je podlaga za prijavo na razpis za sofinanciranje investic ij v vrtcih in 

osnovnemu šolstvu v RS v proračunskem obdobju 2021-2024. 

Vrednost investicije po tekočih cenah z vključenim DDV znaša 3.549.956,00,  brez DDV 

2.909.800,00 € in se bo izvajala skladno s časovnim načrtom od junija 2022 do junija 2023. 

Vire za financiranje zagotavljajo: 

sredstva Občine Divača 2.168.822,26 €  

- proračun RS Ministrstvo za izobraževanje, znanost in šport 1.382.133,74 €  

 

V zvezi z navedenim, županja predlaga v sprejem naslednji  

PREDLOG SKLEPA: V predlagani vsebini se potrdi   dokument identifikacije investicijskega 

projekta  (DIIP) za investicijo  Osnovne šole Divača – dozidava. 

 

Navzočnost je priglasilo 10 članov sveta. 

ZA je glasovalo 7  članov sveta (D. GUSTINČIČ, N. SKUK, I.  KOVAČIČ , J. FRANC PREMRL,  

K. DELAK,  M. FRANKOVIČ FRANETIČ, B. KOCJAN); 

PROTI je  glasoval 1 član sveta. (M. PRELC) 

Sklep je bil sprejet. 
 

➢ Svetnik Martin Prelc je svoj glas proti, obrazložil z dejstvom, da v času od zaprosila , do sklica 

dopisne seje sveta, ni prejel zaprošenih podatkov - demografsko sliko otrok v občini Divača v 

zadnjih letih. 

➢ Članica Občinskega sveta Urša Skerbiš se je je pri glasovanju vzdržala z obrazložitvijo, da je 

bilo posredovano  gradivo pred samim začetkom  dopisne seje  preobsežno, da bi o njemu 

glasovala v tako kratkemu času. 

➢ Svetnik Bruno Bombač  načeloma soglaša s predlaganim projektom, pri glasovanju se je   

vzdržal, ker meni, da bi bila pred odločanjem o predlaganem sklepu, potrebna širša razprava z 

ostalimi člani sveta,  zaradi višje ocene investicije, kot je bila prvotno predstavljena in same 

finančne konstrukcije ter virov zagotavljanja potrebnih sredstev.  

  

 

 

 

Dopisna seja Občinskega sveta Občine Divača je bila zaključena ob 17.00. 

 

 

 

 

 

ZAPISNIK  PRIPRAVILA:                                                                           Ž U P A N J A :  

     Tatjana Cerkvenik                                                                               Alenka Štrucl Dovgan  

 

 

 


